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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestskej rady v Novej Bani, konanej dňa 19.07.2023 o 16.00 hod. v zasadačke 

Mestského úradu v Novej Bani na I. poschodí 

  

 Prítomní: 

1. Primátor mesta:                Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA 

2. Členovia rady:                     Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď 

 

Ospravedlnení:                               Mgr. Ľudmila Rajnohová, Ing. Karol Tužinský, PhDr. Katarína Segetová 

 

Zasadnutie mestskej rady otvoril a viedol primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA. 

Privítal prítomných a konštatoval, že mestská rada bola zvolaná v zmysle §-u 14 odst. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení. Prítomní boli traja poslanci mestskej rady, viceprimátor Tužinský sa ospravedlnil 

z neúčasti. Za overovateľov zápisnice boli zvolení Anton Medveď a Maroš Marko. 

 

Na prejednanie bol predložený nasledovný program: 

 

1. VN Tajch – vybudovanie kanalizácie. 

2. Rekonštrukcia VN Tajch - vytvorenie pracovnej skupiny.  

3. Verejné osvetlenie ul. Nábrežná. 

4. ZUŠ – zefektívnenie vykurovania. 

 

 

1. VN Tajch vybudovanie kanalizácie. 

 

Primátor – informoval o potrebe projektovej dokumentácie na vybudovanie kanalizácie nad Tajchom pre 

domy z ulice Kozákova dolina a časť domov z ulice Poliačikova. Následne budeme vybavovať stavebné 

povolenie pre realizáciu kanalizácie. PD bude financovaná z rozpočtu mesta a o realizáciu kanalizácie 

budeme žiadať zdroje na Envirofonde. Predložená cenová ponuka za PD na kanalizáciu je 11 600 EUR. 

Faktúra bude vystavená a úhrada prebehne až po MsZ, ktoré sa bude konať 13.09.2023. 

 

Hlasovanie č.1 o odsúhlasení objednania PD na kanalizáciu: 

prítomní – 3 

za  - 3 ( Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď) 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0 – bolo prijaté 

 

 

 

2. VN Tajch vytvorenie pracovnej skupiny. 

 

Primátor – k rekonštrukcii VN Tajch prebehlo dňa 13.07.2023 stretnutie so SVP a požiarnikmi, na ktorom 

sa zúčastnil aj predseda FK. Navrhol vytvoriť pre projekt rekonštrukcie VN Tajch 5 člennú pracovnú 

skupinu v zložení členovia MsR a predseda komisie dopravy. 

 

Hlasovanie č. 2 o odsúhlasení vytvorenia pracovnej skupiny: 

prítomní – 3 

za  - 3 ( Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď) 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0 – bolo prijaté 
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3. ZUŠ – zefektívnenie vykurovania. 

 

Primátor – informoval o potrebe zefektívnenia vykurovania v ZUŠ, kde je sú staré kotly v havarijnom stave 

a je plán inštalovať nový úsporný kondenzačný kotol. Bude sa realizovať verejné obstarávanie a na jeho 

základe sa bude robiť výmena. Finančné prostriedky sa budú schvaľovať v zmene rozpočtu na MsZ, ktoré sa 

bude konať 13.09.2023. 

 

 

4. Verejné osvetlenie ul. Nábrežná. 

 

Primátor – verejné osvetlenie na ul. Nábrežná, kde je schválená suma 14 000 EUR z májového MsZ a je 

potrebné sa rozhodnúť či tam chceme VO na EE káblom alebo solárne VO. Pre VO káblom je potrebné 

okrem výmeny stĺpov do zeme položiť aj nový kábel a uzemnenie. Nový zemný kábel a uzemnenie navýši 

sumu o 5 000 EUR. Navrhol zredukovanie počtu stĺpov oproti terajšiemu počtu 33 ks na 16 ks a zostať pri 

elektrickom svietení, a nie solárnom. Bude sa robiť rozpočtové opatrenie riaditeľky TS, bude nasledovať 

súťaž a potom realizácia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, v.r.                    

primátor mesta       

 

 

 

 

  

Anton Medveď, v.r.                         Maroš Marko, v.r. 
                            I.  overovateľ            II. overovateľ 

 

 

 

                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Martina Svetíková 


